
 

 

 
 
 

Zapisnik sa prvog sastanka Upravnog odbora Globalnog dogovora u Srbiji u 2015.,  
održanog 3. februara 2015.  u prostorijama Privredne komore Srbije  

 
 
 
Sastanku su prisustvovali: Marijana Pavlović, član UO (KPMG), Biljana Dakić Đorđević, član UO (Trag 
fondacija) , Sanja Rajačić, član UO (Telenor), Siniša Mitrović, član UO (PKS), Uroš Delić član UO (Fondacija 
Ana i Vlade Divac), Dr Lola Stamneković, član UO (Jubmes banka), Tijana Koprivica, član UO (Delta 
Holding), Marko Savić, predsedavajući Tima za vanredne situacije (Centar za monitoring i evaluaciju) i 
Sanja Bunić, Sekretarijat Globalnog dogovora u Srbiji (PKS). 
 
Sastanak je imao sledeću agendu: 

1. Izbor predsednika i potpredsednika Upravnog odbora mreže; 
2. Potpisivanje Poslovnika o radu; 
3. Dogovor oko dinamike sastajanja i načina rada; 

 
1. Za predsednika Upravnog odbora izabrana je Marijana Pavlović iz kompanije KPMG, a za 

potpredsednika Uroš Delić iz Fondacije Ana i Vlade Divac.  
 
2. Predsednica UO je potpisala novi Poslovnik o radu, koji je usvojen na Godišnjoj skupštini članica 

mreže. Poslovnik nije imao izmena od nastanka mreže GD u Srbiji, a predstavlja dokument koji bliže 
uredjuje organizaciju i rad Upravnog odbora. Najveća izmena u Poslovniku je broj članova UO koji je 
povećan sa pet na sedam.  
 

3. Dogovoreno je da se sastanci Upravnog odbora održavaju u prvoj nedelji meseca u 
popodnevnim terminima (utorkom ili četvrtkom). Sekretarijat je podsetio na rezultat istraživanja koje je 
pokazalo da su članice spremne da mreža postane pravno lice i da se uvede članarina. Nakon diskusije  
zaključeno je da najpre treba raditi na jačanju i stabilizaciji mreže, a kada mreža bude imala dovoljno 
konkretnih aktivnosti koje može da ponudi svojim članicama to pitanje će se  ponovo naći na agendi 
Upravnog odbora.   

 
Članovi Upravnog odbora su diskutovali i o konkretnim programima koji se mogu ponuditi članovima u 
ovoj godini, poput: edukacije na temu poreske olakšice za kompanije koje daju donaciju,  razmena 
primera dobre prakse o projektima koje realizuju članice, deljenje iskustva (naročito u MSP sektoru) o 
pisanju Izveštaja o napretku, kao i Izveštaja o angažovanju za neposlovne članice, i dr. 
 
Neki od dobijenih predloga za unapredjenje rada mreže su:  

- da se od predsedavajućih Radnih grupa dobiju ulazni elementi za kalendar godišnjih dogadjaja, 
koji bi mogao da se dopunjava u toku cele godine i koji bi bio otvoren poziv svima da se priključe 
aktivnostima mreže;  

- razmotriti mogućnost za nagradjivanje najaktivnijih članica u mreži; 
- raditi na viljivosti na društvenim mrežama – reaktivirati Fejsbuk stranicu Globalnog dogovora u 

Srbiji, a Marko Savić će imati ulogu  administratora stranice; 



- anketirati članice  – koje teme bi im bile korisne u radu, a  kao tema za dodatnu edukaciju u 
mreži. 

 
 
Naredni sastanak je zakazan za 12. februar 2015. sa predsedavajućima Radnih grupa. 

 
 
 
 
 
 
 


